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VOORWOORD 

Bart van Berkel 
 

2022 is een uitdagend jaar geweest voor CurTec. In de eerste helft van het jaar zagen we, 
door enkele grote orders uit Amerika en door internationale druk op de transport-keten, een 
volle productie waarin enkele klanten ook extra voorraden aanlegden. In de 2e helft van het 
jaar, waarin de gevolgen van de oorlog in Oekraïne en de mondiale inflatie zichtbaar werden, 
nam het volume wat af. Halverwege het jaar is een groot deel van het kisten-pakket verkocht 
aan Engels Logistiek, wat het voor CurTec nog beter mogelijk maakt om op Packaging te 
concentreren. 

Operationeel is het een solide jaar geweest, waar we, mede door goede samenwerking met 
onze partners, ons kwaliteitsniveau van weinig klachten en tijdig leveren goed op peil hebben 
gehouden. Ook zijn we gestart met de bouw van de fabriek in Amerika, die medio 2023 
operationeel zal zijn. 

De omzet is in 2022 met 8% gegroeid naar €44 miljoen. Dat lag in lijn met de begroting. 
Doordat ook de kosten van o.a. energie, transport en grondstof flink zijn gestegen, is het 
bedrijfsresultaat licht gestegen.  

 

Kwaliteit & Duurzaamheid 

In 2022 hebben we met een aantal concrete projecten verdere invulling gegeven aan onze 
Sustainability Roadmap. Allereerst is onze productportfolio nu ook verkrijgbaar in een 
gerecyclede versie. Zowel de drums als Click Packs en Packo’s zijn in deze uitvoering 
ontwikkeld. Verder hebben we de emissies (scope 1, 2 en 3) in kaart gebracht, wat ons in staat 
stelt om gericht acties te nemen die het meest bijdragen aan de vermindering van onze 
voetafdruk. Tot slot is de CurTec-binnentuin aangelegd, die een aangename ontmoetings- en 
ontspanningsplek voor de medewerkers zal zijn. 

In het begin van het jaar heeft CurTec succesvol de ISO 50001 certificatie ontvangen, wat staat 
voor energiemanagement. Ook zijn we geaudit voor her-certificatie voor de certificaten 
ISO9001, 14001, de 15378 en de FSSC 22000 en hebben alle audits met glans doorstaan met 
slechts een beperkt aantal minor non-conformities. Dit geeft aan dat we de zaken, ook op 
compliance gebied, zeer goed op orde hebben.  

 

Productie  

Ook in 2022 is weer geïnvesteerd in ons machinepark in Rijen, met een nieuwe 
spuitgietmachine en een behoorlijke vernieuwing van de matrijzen. Daarnaast zijn er door 
een aangescherpt Root-Cause-Analysis proces ook diverse verbeteringen in productiviteit 
gedaan. 

We hebben onze technische vacatures erg goed weten in te vullen en hebben een nieuw 
Employer Branding propositie gelanceerd, die CurTec nog beter in de markt zichtbaar maakt.  
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Cultuur  

CurTec's cultuur is gebaseerd op open en transparante communicatie, samenwerking tussen 
collega's en ruimte voor ideeën. We hebben geïnvesteerd in diverse kanalen om de interne 
communicatie te verbeteren, waardoor collega's beter geïnformeerd worden over projecten 
en de status van ons bedrijf.  

In navolging van de Covid-19 periode hebben we een nieuw thuiswerkbeleid gelanceerd, 
zodat het kantoorpersoneel op een gebalanceerde manier kantoor en thuis kan combineren. 

 

Groei en innovatie  

In 2022 hebben we onze producten in recycled materiaal beschikbaar gemaakt. Ook is de 30 
liter press pack gelanceerd en is er hard gewerkt aan nieuwe matrijzen voor Rijen en USA.   

Het aantal medewerkers is licht gestegen in voorbereiding van de opening van de USA fabriek. 

In 2022 is er een sterke focus geweest op autonome groei en uitbreiding van de 
productiecapaciteit in Amerika. Daardoor heeft de aandacht voor acquisities op een wat lager 
pitje gestaan. Samen met onze aandeelhouder Bencis houden we vast aan de koers van 
gezonde autonome groei met het openstaan voor externe groei door middel van acquisities.  

 

Tot slot 

We kijken met trots en tevredenheid terug op 2022. We zijn weer verder gegroeid, de 
tevredenheid van onze klanten blijft op hoog niveau en de teams werken goed samen.  

In 2023 gaan we de fabriek in Amerika openen, wat ruimte biedt aan nieuwe klantcontacten 
met vooral Amerikaanse farmaceutische en chemische bedrijven. Ook zullen we enkele 
innovaties introduceren en in het algemeen verder bouwen aan onze autonome groei. 

 

Bart van Berkel  
CEO 
  



5 
 

UPDATE USA 

Bart van Berkel 
 

Toekomstige productielocatie Verenigde Staten 

In 2022 is er door onze Nederlandse en Amerikaanse teams hard gewerkt aan de realisatie 
van de fabriek in Westminster, South Carolina. Diverse machines, matrijzen en apparatuur 
zijn besteld bij onze vaste partners in Europa. Hiermee zullen we de fabriek met dezelfde 
processen, werkwijzen en kwaliteitssystemen inrichten als in Rijen, om daarmee uniformiteit 
en hoge kwaliteit te waarborgen. 
 
De bouw en afwerking van de fabriek is volgens planning verlopen en er is tijdens het project 
goed geanticipeerd op uitdagingen, waardoor de opstart in 2023 volgens schema kan 
plaatsvinden.  
 
De eerste collega’s van het Amerikaanse operationele team zijn aangenomen en binnen het 
verkoopteam is een nieuwe verkoopdirecteur voor de Noord Amerikaanse markt gestart. 
 
We kijken dan ook met veel vertrouwen naar de toekomst waarbij we met meerdere locaties 
onze klanten nog beter kunnen bedienen. 
 

  

In juli werd de grond gereed gemaakt. 

 

  

Begin september was de fundering gelegd.  
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In november begon de zichtbare opbouw. 

 

 

Een deel van het Nederlands en Amerikaanse team dat aan de opbouw en inrichting van de 
fabriek heeft gewerkt. 
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PERSONEELSBESTAND 

Ashley van Wijnen 

 

De gemiddelde leeftijd van de medewerker is 49 jaar.  
Een gemiddeld dienstverband duurt 12,21 jaar. 
 

 
In totaal waren er in 2022 153 mensen in dienst, waarvan 126 mannen en 27 vrouwen. De 
gemiddelde leeftijd was 49 jaar.  
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CAO 

Stephanie Villhaber 

 

Looptijd 
De CAO loopt van 1 juli 2021 tot en met 30 juni 2023. 
 
Loonparagraaf 
Per 1 juli 2022 is een loonsverhoging van 2,65% afgesproken. Deze wordt met terugwerkende 
kracht toegepast. 
In de maand december van 2022 wordt een éénmalige bruto uitkering betaald van € 350,-. 
 
Uitkeringsmomenten vakantietoeslag  
CurTec geeft haar medewerkers jaarlijks de keuze om de opbouw van vakantiegeld 
maandelijks te reserveren of maandelijks uit te laten keren. 
Wordt er gekozen voor reserveren dan bestaat de mogelijkheid om het gereserveerde 
vakantiegeld op 3 momenten uit te laten betalen (in september, januari of mei van het jaar). 
De tussentijdse uitbetaling van het vakantiegeld heeft betrekking op het daadwerkelijk 
opgebouwde deel van het vakantiegeld. Wordt er geen gebruik gemaakt van een tussentijdse 
uitbetaling dan wordt het vakantiegeld automatisch in mei uitgekeerd. 
 
Duurzame inzetbaarheid 
Loopbaanscan en Financiële foto; beide regelingen worden gecontinueerd. 
 
PBL 
Het persoonlijk budget levensfase wordt onder dezelfde voorwaarden gecontinueerd en 
bedraagt € 425,- op jaarbasis. Hiervan blijft € 50,- voorbestemd voor de inzet van de 
financiële foto en loopbaanscan en mag in 3 jaar opgespaard worden naar € 150,-. Indien er 
na 3 jaar geen gebruik van 1 van beide instrumenten is gemaakt, komt het bedrag te 
vervallen. De € 375,- van het PBL is jaarlijks vrij besteedbaar aan duurzame inzetbaarheid. 
 
Mantelzorg 
CurTec is voornemens om in lijn met eerder gemaakte afspraken over dit voorwerp 
voorlichting te gaan geven aan leidinggevenden. 
 
Persoonlijk ontwikkelbudget (POB) 
Jaarlijks stelt CurTec voor iedere medewerker een budget beschikbaar van € 50,- dat ingezet 
kan worden voor persoonlijke groei doeleinden die nog nader uitgewerkt en gedefinieerd 
worden. Dit bedrag kan maximaal 3 jaar opgespaard worden tot een maximum van € 150,-. 
 
Extra vrije tijd oudere werknemers 

CurTec kent met ingang van deze cao, naast de bestaande seniorenregeling (artikel 3.1 lid 6 
van de CAO), tevens een regeling genaamd extra tijd voor oudere werknemers. Deze geldt 
voor alle medewerkers vanaf de leeftijd 60 jaar en 8 maanden. De regeling ziet er als volgt 
uit: 
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De opgenomen extra vrije uren worden tegen 80% van het inkomen uitbetaald. De vrije tijd 
kan uitsluitend in het desbetreffende kwartaal worden opgenomen. Niet opgenomen vrije 
tijd vervalt en wordt niet vervangen door een uitkering in geld, ook niet bij beëindiging van 
het dienstverband. 

 

Aanvullend geboorteverlof (partnerverlof) 

Met ingang van 1 juli 2020 is het wettelijk aanvullend geboorteverlof voor partners ingegaan 
en heeft een werknemer recht op 5 weken partnerverlof. Tijdens dit verlof heeft een 
werknemer recht op 70% doorbetaling van het SV loon. CurTec zal deze doorbetaling 
aanvullen tot 85% van het salaris. 

 

CAO verlof 

Vakbondsleden worden na het overeenkomen van een onderhandelingsresultaat 2 uur 
vrijgesteld van werk met behoud van salaris. Dit om vakbondsleden actief te motiveren mee 
te denken over de inhoud van de cao waaronder ook het stemmen over de inhoud van het 
cao-resultaat. 

 

Werkgeversbijdrage vakbondscontributie 

Deze wordt gecontinueerd en valt in de werkkostenregeling (WKR). 

 

 

 

  

Leeftijd per 1 januari 2020 Extra vrije tijd per kwartaal 

60 jaar en 8 maanden      10 uur 

61 jaar en 8 maanden 12 uur 

62 jaar en 8 maanden 14 uur 

63 jaar en 8 maanden 16 uur 

64 jaar en 8 maanden 18 uur 

Vanaf 65 jaar en 8 maanden 20 uur 
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VERTROUWENSPERSOON 

Sophie Rüpp-Schuttelaar 

 

Soms ervaren werknemers hun werkplek als niet prettig en onveilig door ongewenst gedrag 
van collega's. Dan is het prettig dat er iemand luistert en op een deskundige manier 
ondersteunt en helpt om die knelpunten op te lossen. De vertrouwenspersoon is er voor 
problemen met ongewenste omgangsvormen zoals pesten, (seksuele) intimidatie, agressie, 
geweld en discriminatie. 
 
De belangrijkste taak van de vertrouwenspersoon is het opvangen, begeleiden en 
ondersteunen van medewerkers die een klacht hebben. Dit kunnen klachten van 
verschillende aard zijn zoals boven omschreven. Daarnaast registreert en analyseert de 
vertrouwenspersoon voorvallen en brengt hierover een keer per jaar –anoniem- advies en 
aanbevelingen uit aan de directie.  
 
December 2022 is onze externe vertrouwenspersoon Koen Roozen vervangen voor Judith 
Soons.  
 
In 2022 zijn er geen klachten of andere gesprekken geweest bij de vertrouwenspersoon, net 
zoals in 2021.  Tevens ondersteunt de vertrouwenspersoon de betreffende medewerker 
indien nodig bij het indienen van een formele klacht en zoekt hij in overleg met de klager 
naar een bemiddelaar of professionele hulpverleners. 
 
De voor CurTec aangestelde vertrouwenspersonen zijn: 
 
 
 
Intern:         
                 

 

 

    Extern: 

  

               
Kees Pijnenburg      Judith Soons  

kees.pijnenburg@curtec.com         judithsoons@perspectief.eu                                                                               

 088 – 808 2203      06-42 488 892                                                                                                                

  

https://www.arbounie.nl/werkgever/veiligheid/sociale-veiligheid/ongewenst-gedrag
https://www.arbounie.nl/werkgever/veiligheid/sociale-veiligheid/ongewenst-gedrag
mailto:kees.pijnenburg@curtec.com
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HR - BAROMETER 

Claudia de Keijzer-Mous 

 

De HR-Barometer is een werknemerstevredenheidsonderzoek dat twee keer per jaar intern 
wordt uitgezet. Het onderzoek is gebaseerd op 31 vragen die gaan over leiderschap, de 
ontwikkeling van en aandacht voor onze medewerkers, de cultuur en de interne 
organisatie. Daarnaast worden er vragen gesteld over de actuele kennis van de strategie, 
huidige ontwikkelingen en werkplezier. De norm is vastgesteld op een rapportcijfer 8.  
  
Begin 2022 zijn we gestart met het geven van meer on- en offline zichtbaarheid aan de HR-
Barometer, om via onze kanalen medewerkers beter te informeren over het belang van het 
invullen en het effect wat meedoen kan hebben op ieders werkomgeving. Eén van de 
conclusies uit de HR-barometer van 2021 was dat de response onder de medewerkers die in 
ploegendiensten werken laag was. We hebben de leidinggevenden erop gewezen dat er voor 
collega’s die in ploegen werken tijd vrij gemaakt moet worden om de HR-Barometer 
zorgvuldig in te kunnen vullen. Tenslotte willen we op alle afdelingen het beste werkklimaat 
voor iedereen.  
  
Aan de hand van dezelfde 31 vragen als in 2021, is aan het begin van het jaar de 1e HR-
Barometer van 2022 uitgezet met als resultaat een rapportcijfer 7,9 en een response van 61%. 
De resultaten zijn eerst binnen het Management Team (MT) besproken en in het tweede 
kwartaal stond de HR-Barometer op de agenda van de CurTec leidinggevendendag. De 
resultaten zijn daar gedeeld met alle afdelingsverantwoordelijken, waarna men in kleinere 
groepen naar de uitslag van ieders eigen aandachtsgebied heeft gekeken en tevens alvast 
nadacht over gerichte verbeterinitiatieven. Door de afdeling HR is de uitkomst vervolgens 
gepresenteerd in alle werkoverleggen, om zo alle teams binnen CurTec goed te informeren 
en bespreekbaar te maken waar we met elkaar verbeteringen kunnen realiseren. De 
belangrijkste actiepunten hadden betrekking op:   

• Het blijven geven van focus en aandacht aan onze koers en strategie;  
• Het beter oppakken en communiceren van verbeterideeën en –initiatieven van 
onze medewerkers;  
• Een duidelijkere terugkoppeling door het Management Team over de 
ondernomen actie en verbeteringen;  
• De onderlinge samenwerking blijven monitoren;  
• Zaken intern sneller voor elkaar krijgen.  

  
In het najaar is de 2e HR-barometer van 2022 uitgezet met als resultaat een rapportcijfer 7,8. 
De mooie response van de vorige keer hebben we helaas niet kunnen evenaren. Het aantal 
medewerkers dat de vragenlijst had ingevuld was slechts 52%. Wederom bleek dat de 
opkomst onder medewerkers werkzaam binnen de ploegen lager was dan de andere 
doelgroepen. Het is dus zaak om hier in 2023 meer aandacht aan te gaan geven en deze 
medewerkers nog beter te faciliteren bij het invullen van de vragenlijst.   
De uitslag van de 2e HR-barometer is door de afdeling HR in de diverse werkoverleggen weer 
persoonlijk teruggekoppeld aan alle medewerkers. In de resultaten zagen we terug dat een 
aantal van de aandachtspunten uit het eerste kwartaal nog steeds als verbeterpunten naar 
boven kwamen, zoals:   
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• Het beter oppakken en communiceren van verbeterideeën en –initiatieven van 
onze medewerkers;  
• Een duidelijkere terugkoppeling door het MT over de ondernomen acties en 
verbeteringen;  
• Zaken sneller voor elkaar krijgen;  
 

Daarnaast werd er in het 4e kwartaal van 2022 een verhoogde werkdruk ervaren binnen een 
aantal (kantoor)afdelingen.   
  
Het MT heeft bovenstaande verbeterpunten omgezet in de volgende concrete 
verbeteracties:  
  
Verhoogde werkdruk  
Het MT heeft de geluiden rondom de verhoogde werkdruk heel serieus genomen. Het signaal 
is via de HR-Barometer duidelijk overgekomen en ook de toelichting door de medewerkers in 
de diverse werkoverleggen is waardevol geweest. Om de werkdruk te verlichten hebben de 
leidinggevenden gekeken naar de prioriteit en capaciteit van hun afdelingsplannen en 
gekeken welke projecten echt prioriteit hadden en welke uitgesteld of geannuleerd konden 
worden. Dit heeft gezorgd voor een betere balans tussen regulier werk en projectmatige 
activiteiten. Ook is het proces met betrekking tot de totstandkoming van strategische 
projecten door het MT en de leidinggevenden nogmaals tegen het licht gehouden. Er is 
afgesproken om kritischer te zijn aan het begin van het proces op haalbaarheid en capaciteit. 
Daarnaast zullen er tijdens het proces evaluatiemomenten worden ingebouwd.  
 

Het beter oppakken en communiceren van verbeterideeën en –initiatieven van medewerkers 
We hebben de “CurTec Verbeter Challenge” geïntroduceerd. Een initiatief om alle collega’s 
zelf verbeterideeën en -initiatieven in te laten brengen. Veel collega’s hebben goede en leuke 
ideeën hoe we binnen CurTec processen of andere zaken kunnen verbeteren, maar het 
ontbrak aan een goed gestroomlijnd proces. Nu staat er niet alleen een goed en 
gestructureerd proces, maar geeft het ook een leuke onderlinge competitie; wie brengt het 
verbeteridee in wat de meeste punten oplevert!  
We hebben de eerste winnaar al in de spotlights gezet; Twan Laurijssen die werkzaam is op 
onze Maintenance afdeling. Eind 2022 heeft een leverancier oude ledlampen uit de 
productie- en assemblagehal weggehaald en vervangen door nieuwe Ledlampen. In plaats 
van de oude lampen af te voeren, heeft Twan deze hergebruikt en geplaatst in de werkplaats 
en het magazijn. Hier hingen nog oude, inefficiënte TL-lampen. Twans idee heeft dus geleid 
tot het hergebruik van materialen, het vermijden van kosten voor nieuwe lampen én het 
besparen van energie. Dit super goede idee hebben we gevierd met taart!   
  
Een duidelijkere terugkoppeling door het MT over de ondernomen acties en verbeteringen  
Het MT vindt het belangrijk dat collega's transparant geïnformeerd worden over de uitslag 
van de door hun ingevulde HR-Barometer én over de naar aanleiding daarvan genomen 
verbeterinitiatieven. Hiervoor worden diverse interne communicatiekanalen gebruikt, zoals 
werkoverleggen, Synergy (intranet), visuele uitingen zoals posters, de CuranT, nieuwsbrieven 
en communicatie via de leidinggevenden. De verbeterinitiatieven naar aanleiding van de 
laatste HR-Barometer zijn ook via deze kanalen onder de aandacht gebracht. Zo is de 
verhoogde werkdruk op de leidinggevendendag besproken met alle 
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afdelingsverantwoordelijken en hebben zij hier aandacht aan besteed in hun teams. Verder 
is de CurTec Verbeter Challenge intern gecommuniceerd via posters, Synergie, de CuranT en 
is het eerste succes gevierd met collega's in de kantine. Begin 2023 zijn de medewerkers via 
een uitgebreide nieuwsbrief geïnformeerd over de genomen verbeterinitiatieven vanuit het 
MT. 
  
Zaken sneller voor elkaar krijgen  
Zaken sneller voor elkaar krijgen is een breed begrip gebleken. In de werkoverleggen is hier 
door HR dieper op ingegaan. Wat betekent zaken sneller voor elkaar krijgen voor de diverse 
teams? Uit de antwoorden blijkt dat dit per afdeling en team anders wordt beleefd en in 
verschillende gradaties. Voor een groot deel van de medewerkers bleek het gelinkt aan de 
verhoogde interne werkdruk waardoor andere afdelingen langer moeten wachten, omdat er 
vaker prioriteiten gesteld worden en ook vaker nee gezegd wordt. Door de ondernomen 
acties op werkdruk heeft dit ook een positief effect gehad op zaken sneller voor elkaar 
krijgen.   
De rapportages van de HR-Barometer worden via de HR-pagina op Synergy transparant 
gedeeld en weergegeven.   
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WERVING & SELECTIE 
Claudia de Keijzer-Mous 

 

Samen met onze uitzendpartner JobInvest hebben we in 2022 in totaal 20.685 uur aan 
uitzendkrachten ingezet, met name op de assemblage.  

Inmiddels werken wij binnen CurTec al jarenlang samen met deze uitzendpartner, die 
precies weet welke uitzendkrachten bij onze organisatie passen. 

 

En dat ze goed bij ons passen blijkt wel uit het feit dat wij in 2022 vijf uitzendkrachten van de 
assemblage afdeling een CurTec contract mochten aanbieden. Medewerkers die door hun 
inzet en ontwikkeling hebben laten zien dat ze waardevol zijn voor onze organisatie.  
  
Daarnaast zijn er binnen productie ook een zestal functies ingevuld op basis van werving & 
selectie. Het betrof de volgende functies:  

• Operator  
• Allroundmonteur (2)   
• Gereedschapsmaker Medior  
• Gereedschapsmaker Senior  
• Maintenance Manager   

  
Binnen CurTec hechten wij er waarde aan om ook medewerkers met een afstand tot de 
arbeidsmarkt een passende uitdaging binnen ons bedrijf aan te bieden. Wij hebben reeds een 
medewerker uit deze doelgroep bij onze organisatie werken, maar afgelopen jaar mochten 
we daar nog een collega aan toevoegen die al langere tijd bij ons tewerkgesteld was. We 
hebben deze collega met plezier een contract voor onbepaalde tijd aangeboden binnen 
productie.  
  
Binnen de overige afdelingen zijn vorig jaar twee nieuwe collega’s in dienst getreden, in de 
volgende afdelingen en functies:  
  
Managementteam  : Commercial Director  
HR    : Medewerker Secretariaat  
Quality & Sustainabiliy : Sustainability officer  
  



15 
 

  

 

INTERVIEW 

Bob Roovers 

 

Elk jaar schrijft een medewerker die gestart is in het betreffende jaar een stukje over zijn of 
haar entree en jaar binnen CurTec. Dit jaar krijgt Bob Roovers de gelegenheid. 
 
Op 1 oktober 2022 ben ik gestart als Maintenance Manager bij CurTec. Na vijf jaar bij SPIE 
gewerkt te hebben en vooral veel projecten gedaan te hebben op behoorlijke reisafstand, 
was het tijd om dichter bij huis te gaan werken. Toen ik in de zomer de eerste gesprekken had 
gehad bij CurTec voelde het direct goed. Een mooi en gezond bedrijf waar gezelligheid 
belangrijk is en zaken goed geregeld zijn, is wat ik zocht en uiteindelijk vond in CurTec. Binnen 
een paar maanden ben ik gelijk ambassadeur geworden; op feestjes vertel ik met veel vreugde 
en plezier over wat we produceren en doen. 
 
Ik woon samen met mijn vriendin Lisanne en twee dochters Nine en Jula (4 en 1,5 jaar oud) 
in Bavel. Voetbal, mountainbike, wintersport en reizen zijn mijn belangrijkste hobby’s. Lekker 
sporten om gedachten vrij te maken en gezond bezig te zijn. We reizen zo veel als mogelijk, 
maar met twee jonge kinderen is dit op een lager pitje gekomen. Daarnaast houd ik van 
gezellig een hapje en drankje te doen met familie en vrienden. Koken vind ik ook leuk om te 
doen en er wordt gezegd door mijn omgeving dat het in de smaak valt. 
 
De kunststofindustrie is nieuw voor mij, dus kost het me wat tijd om goed ingewerkt te 
worden. Ik heb een cursus gedaan om meer te weten te komen over diverse kunststoffen en 
de verwerkingstechnieken, hierdoor heb ik snel meer kennis op kunnen bouwen. 
 
De komende tijd ben ik samen met de afdelingen TD en Matrijzenwerkplaats bezig om beetje 
bij beetje te verbeteren. Dit in de ruimste zin van het woord. De focus ligt met name op juiste 
vastlegging, dingen de eerste keer goed doen en tegen minimale kosten het juiste onderhoud 
doen.  
 
Ik ben heel blij dat de bezetting van het team op orde is en de teamleden ook allemaal in 
dienst van CurTec zijn. Dit heb ik in het verleden wel eens anders ervaren.  Er liggen veel 
uitdagingen klaar om mee aan de slag te gaan. Werk aan de winkel dus, maar met dit team 
heb ik daar alle vertrouwen in! 
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PROJECTEN 
 

OPEN DAG 
Roy Kuipers 

 

Het is een goede traditie binnen CurTec om ter gelegenheid van een jubileumjaar een Open 

Dag te organiseren. In 2021 vierden we ons 30-jarig jubileum als zelfstandig CurTec, maar 

vanwege de coronabeperkingen hebben we hier verder geen festiviteiten rondom 

georganiseerd. Met de verwachtingen dat in 2022 weer meer mogelijk zou zijn, hebben we 

alsnog de mogelijkheid gepakt om een Open Dag te organiseren om zowel ons jubileum 

alsnog te vieren, alsmede te gebruiken om te laten zien wie CurTec is, wat we doen en om 

eventueel nieuwe collega’s te werven. 

 

Met meer dan 500 bezoekers was de Open Dag op zaterdag 24 

september een groot succes.  Veel familie, vrienden, 

dorpsbewoners uit de directe omgeving en zeker ook veel oud-

collega’s zijn bij ons langsgekomen. Het was regelmatig file 

lopen... 

In onze geheel gerenoveerde kantine werd iedereen 

ontvangen (vaak ook nog persoonlijk door onze CEO) en 

geïnstrueerd met betrekking tot de verplichte kleding en 

haarnetjes. Van daaruit was een mooie route uitgezet door de 

productie, matrijzenwerkplaats, assemblage en magazijnen. 

Onderweg werd er door vele CurTec medewerkers enthousiast uitleg gegeven over onze 

processen, machines, matrijzen en alles wat er nodig is om onze producten te maken. 

Van ontvangst tot vertrek hebben we ze laten zien wie wij als CurTec zijn; een warm, trots en 

kwalitatief hoogstaand bedrijf. 
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Na afloop kreeg iedere bezoeker nog een Packo-pot mee met wat lekkers en kon er met de 

consumptiemunten nog wat te drinken en te snacken worden gehaald. Zoals altijd was de 

ondersteuning van de Personeelsvereniging hierbij weer top. 

Het was weer een groot succes met veel lachende gezichten van zowel medewerkers als 

bezoekers. 
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EMPLOYER BRANDING 

Claudia de Keijzer-Mous 

 

In 2022 was een van de strategische CurTec projecten het project Employer Branding. 
Aanleiding om het project te starten was enerzijds de krappe arbeidsmarkt waar we in 2022 
mee te maken hadden. Anderzijds is CurTec als B2B organisatie nog redelijk onbekend als 
werkgever. 
 
Onze producten worden voornamelijk gemaakt voor farma-, chemie- en voedingsmiddelen 
bedrijven en worden niet dagelijks door consumenten aangeschaft of gebruikt. Hierdoor is 
CurTec niet zo’n bekende naam onder particulieren; en dus potentiële collega’s. Onze 
positionering op de arbeidsmarkt willen we dan ook graag verder versterken. Daarnaast was 
onze Werken-bij website niet meer voldoende eigentijds en aansprekend genoeg voor de 
belangrijkste wervingsdoelgroepen die we willen bereiken. Het project is tevens geladen 
vanuit onze duurzaamheidsstrategie. Binnen onze duurzaamheidsroadmap speelt de pilaar 
“Health & Wellbeing” een belangrijke rol. Het is ons doel om in 2030 een Top Employer te zijn 
binnen onze sector. 

Het project bestond uit vier deelprojecten, te weten: 

1. Het opstellen van ons werkgeversverhaal (EVP) & het definiëren van CurTec’s 
kernwaarden 

2. Een nieuwe eigentijdse Werkenbij-website met employer brand video en doelgroep 
video’s 

3. Een verbeterde kandidaat experience & de introductie van een referral beleid 
4. Een nieuw onboardingsbeleid met focus op strategische, operationele en sociale 

onboarding 
 

Het Employer Branding project heeft mooie resultaten opgeleverd. Maar we zijn het meest 
trots op het werkgeversverhaal wat we nu kunnen delen en de 4 kernwaarden die we bottom-
up hebben gedefinieerd. We hebben gekozen voor een bottom-up benadering, omdat goede 
verhalen veel krachtiger en overtuigender zijn als ze van onze medewerkers zelf afkomstig 
zijn. Want onze medewerkers weten 
precies hoe het er in werkelijkheid aan 
toe gaat binnen CurTec. Het 
kernwaardenkompas van CurTec:  
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DEVELOPMENT PROCESS 

John Jansen 

 
Een van de doelen binnen CurTec is om de doorlooptijden van onze (product) projecten te 
optimaliseren, want we streven immers een cultuur van continue verbeteringen na. 

Hiervoor is de afgelopen anderhalf jaar een aantal verbeterinitiatieven uitgevoerd en ook 
geïmplementeerd. In onderstaande afbeelding zie je hoe deze passen in de vier kwadranten 
die invloed hebben op het functioneren van ons bedrijf. 

 
▪ Capaciteitsplanning: een eenduidig overzicht van lopende en nieuwe projecten om ervoor 

te zorgen dat de belasting van teamleden kan worden afgestemd op de juiste prioriteiten. 

▪ Matrijzen Masterplan: een matrijzen strategie in de breedste zin van het woord 

(vervanging, nieuw en USA) met als winstpunt dat we een heldere planning hebben voor 

alle matrijzen en bovendien een checklist per afdeling voor het voortraject, zodat we 

voorbereidend werk in eerder stadium kunnen opleveren. 

▪ Project Dynamiek: meer begrip en betere samenwerking tussen teams, door een 

eenduidige structuur in meetings en projecten. 

Het laatste initiatief dat werd opgeleverd is het CurTec Development Process (CurTec 
Ontwikkel Proces), dat zorgt voor: 

▪ Eenduidige taakverdeling binnen ontwikkelprojecten, die door iedereen worden 

geaccepteerd 

▪ Beslismomenten die niet alleen op papier bestaan, maar zichtbaar zijn voor iedereen, 

waarmee we eenduidige beslissingen kunnen nemen. 

▪ Uiteindelijk een kortere doorlooptijd van projecten en een hogere FTR (first time right) 

Met een multidisciplinair team (Commercie, Q&S, R&D en Engineering) hebben we na vele 
sessies en discussies vastgelegd wie, wat en wanneer bij welke gate gaat opleveren 
gedurende het hele project. 

 

Het proces omvat verder ook de besturing (POIC) over alle projecten, inclusief 
vervangingsmatrijzen. 
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Het complete “plaatje” ziet er als volgt uit: 

 

Een project begint met een idee, dat door R&D en/of Marketing wordt ingediend (voorzien 
van een business case) bij de POI. 
 
Na goedkeuring begint de productfase, waar het idee wordt vertaald naar een ontwerp – dit 
is de fase waar R&D het voortouw heeft. 
 
Als het ontwerp is goedgekeurd, begint de industrialisatiefase – hierin worden de matrijzen 
gemaakt waarmee de producten uiteindelijk bij CurTec worden gemaakt. 
 
De winst m.b.t. doorlooptijden is met name bredere en eerdere betrokkenheid van meerdere 
afdelingen in het proces, waardoor er aan de “achterkant” van het proces winst wordt 
behaald door een mindere noodzaak tot design-, matrijs- of procesaanpassingen. 
 
Bovenstaand proces is inmiddels geborgd in Synergy en voor elke fase is omschreven wat er 
door welke functie moet worden opgeleverd, inclusief vaste templates die moeten worden 
ingevuld. 
 
Het proces is inmiddels geïntroduceerd en in gebruik door projectleiders van 
productontwikkelingen. Verdere training in het “gebruik” van het proces wordt nog gepland.  
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PROJECT DYNAMIEK 

Bram van der Stel 

 

Inmiddels zijn we weer een jaar verder en kunnen we terugkijken op de doelen/acties die we 
hadden gesteld betreft Project Dynamiek.  
 
Ter herinnering hieronder een korte update per doel: 

 
Doel 1 (Organisatie): samenwerking en zichtbaarheid tussen afdelingen verbeteren.  

• Resource-planning: momenteel wordt er beter gekeken naar de overlap van de 
verschillende projecten en hoe deze zich verhouden tot de beschikbare middelen 
en werkbelasting. Zo kunnen we de planningen en de inzet van mensen beter 
afstemmen met elkaar om wrijving en te zware werkbelasting te voorkomen. 

Update: Elke donderdagochtend zitten de projectleider(s) samen met de afdeling managers 
om de proeven en de daar bijbehorende resources af te stemmen. Zo willen we er voor zorgen 
dat er voldoende resources op het goede moment zijn, maar natuurlijk ook zorgen dat 
resources niet overbelast raken. Door dit wekelijks met elkaar af te stemmen, en naar een 
paar weken vooruit te kijken, geeft dit ons de kans om dit beter te organiseren en eventuele 
bottlenecks tijdig te ontdekken.  

• Projecten krant: daarnaast wordt er gewerkt, naast de CurTec Monthly (KPI-
gedreven) en de Curant (Persoonlijk), aan een Projecten krant (Informerend). Deze 
projecten krant kan periodiek gedeeld worden met de medewerkers en zal 
vertellen over de projecten waar CurTec mee bezig is. De Projectleiders leveren 
hiervoor de input. 

Update: Ook is met HRM een projecten/CurTec krant opgezet, genaamd de Current Times, 
waarbij we alle CurTec medewerkers mee willen nemen in de voortgang van de projecten die 
binnen CurTec spelen. Inmiddels zijn er een aantal edities uitgestuurd door Sophie Rüpp. 

 

Doel 2 (Teams): effectiviteit van meetings en teams verhogen.  

• Vaste meeting structuur: Door een meer vaste structuur aan meetings te geven 
verhoog je de effectiviteit hiervan. 

Update: Dit punt is helaas wat verwaterd en hebben we dus nog niet een echte vaste meeting-
structuur in de organisatie.  Echter merken we in de projecten zelf wel een verbetering ten 
aanzien van de effectiviteit en respect voor elkaar.  
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• Monday planningspakket: Om de effectiviteit van projecttaken te verhogen is er 
een try-out gestart met het Monday pakket. Dit is een software tool voor 
projectleiders & teams om standaard projectstructuren, lees stage-gate, te 
implementeren. Momenteel wordt deze tool ingezet voor het project Matrijzen 
Masterplan. 

Update: De try-out is momenteel voltooid waarin we de conclusie hebben getrokken om deze 
planningstool voor de projectleiders te gebruiken. Dit geeft een beter overzicht over 
meerdere projecten, genereert snelle visuele inzichten in planning en werkbelasting, en 
wordt het mogelijk gemaakt om vooruit te kijken en te acteren. De teamleden hebben wel 
inzicht in deze tool en kunnen zo hun acties en de projectvoortgang live zien.  

 

Doel 3 (Individu): de randvoorwaarden optimaliseren om ieder zijn rol beter te kunnen 
uitvoeren 

• Taken, rollen en verantwoordelijkheden: Vorig jaar is er hard gewerkt aan het 
Stage-Gate proces, een vast ontwikkelstructuur/proces binnen CurTec, waarmee 
we heldere taken – per rol – per fase - hebben gedefinieerd. 

Update: Met het Mold MasterPlan (bestaande producten) hebben we dit nieuwe 
proces doorlopen om te kijken waar we nog tegen aan liepen. Hierop hebben we het 
één en ander bijgeschaafd. Ook zal dit proces zich nog moeten bewijzen met echt 
nieuwe productontwikkelingen. De officiële training en implementatie van dit 
voorlopige Stage-gate proces staat gepland in Q2 dit jaar.  
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TUIN 

Cara Coffyn 
 

In 2022 zijn we aan de slag gegaan met het aanleggen van een CurTec tuin op het terrein in 
Rijen. Het tuinproject draagt bij aan CurTec’s ambitie om een positieve impact te hebben op 
de gezondheid en welzijn van haar mensen. Door een tuin aan te leggen, creëert CurTec een 
mooie, groene omgeving om even tijdens de pauze tot rust te komen, je benen te strekken 
en een frisse neus te halen. 
 
Eerst is er feedback verzameld op het eerste ontwerp van de CurTec tuin. De conclusie uit de 
organisatie luidde: houd het simpel. Collega’s willen een rustige, groene tuin met voldoende 
schaduw, zitgelegenheid en wandelmogelijkheden om een kort rondje te doen of even te 
zitten. We willen een algemene recreatiezone die voor meerdere doeleinden gebruikt kan 
worden (bv. een bedrijfspresentatie, team meeting, potje voetbal etc.). De planten, bomen, 
struiken etc. moeten passen binnen het Nederlands klimaat. Vervolgens zijn we in gesprek 
gegaan met verschillende leveranciers. De lokale partij Kuiper Tuinen maakte een ontwerp 
die het beste paste bij CurTec’s verwachtingen. 
 
De samenwerking met Kuiper Tuinen was een succes. We mochten zelfs per afdeling een 
boom planten tijdens het Adopteer Een Boom moment op 30 december 2022. Op onze 
kerstborrel op 22 december 2022, hebben we de tuin feestelijk geopend met een glaasje 
glühwein. 
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JUBILEUM 

Marleen Raven 

 

In 2021 bestond CurTec maar liefst 30 jaar! Vanwege de toen nog geldende 
coronamaatregelen, konden we er helaas niet zo uitgebreid bij stilstaan als zo’n jubileum 
waardig is. Daarom hebben we besloten om het in 2022 te vieren, toen mocht er gelukkig 
alweer véél meer. Vanwege de vele culturen binnen ons mooie bedrijf hebben we zorgvuldig 
een datum gekozen in mei. Toen was de ramadan voorbij, stonden er geen beurzen of andere 
belangrijke evenementen gepland en konden al onze buitenlandse sales collega’s aanwezig 
zijn. 

Op zaterdag 7 mei was het dan zover. Alle collega’s met (eventuele) partners waren 
uitgenodigd om de sprookjesachtige wereld van de Efteling te bezoeken. We deden dat 
uiteindelijk met 188 personen. Er reed ’s ochtends een bus vanuit CurTec naar de Efteling en 
’s avonds weer terug voor de mensen die dat wilden. Overdag kon iedereen vrij door het park 
lopen, daar werd goed gebruik van gemaakt! Om 17.00 uur werd iedereen verwacht bij het 
Fata Morgana Paleis. Daar werd het gezelschap verwelkomd door twee grappige Oosterse 
Wachters, zij begeleidde iedereen het paleis in waar we verrast werden met een openingsact 
van Lucifers Slagwerk. CEO Bart van Berkel sprak wat lovende woorden, waarbij hij aan iedere 
afdeling aandacht gaf. Vervolgens opende hij de foodmarkt; aan de rand van de zaal stonden 
diverse kramen met eten. Voor ieder wat wils: van vegetarisch tot (halal) burgers. 
Ondertussen liep het entertainment lekker door, van buikdanseres en DJ RoyoR die de avond 
leuk aan elkaar draaide. Er was zelfs een spectaculaire CurTec lasershow in elkaar gezet met 
een heerlijke dance beat eronder! Als kers op de taart gaven de mannen van ‘Crazy Piano’s’ 
een interactieve invulling aan de rest van de avond. Hoe kan het ook anders dat iedereen rond 
23.00 uur de dag voldaan afsloot, het was een geweldige dag! 

 

Op 24 september volgde deel 2 van het jubileum met een open dag in de fabriek waarbij een 
schitterend visitekaartje afgegeven is. De dag werd goed bezocht door omwonenden, oud-
collega’s, familie van collega’s en andere geïnteresseerden. Van ontvangst tot vertrek heeft 
CurTec laten zien wie het is!  
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OPLEIDING 

Ashley van Wijnen 

 
CurTec besteedt veel aandacht aan opleidingen. We willen als organisatie blijven groeien in 
kwaliteit van product en professionaliteit, en doen dat met vakbekwame mensen. Het 
opleidingsplan, dat bestaat uit in- en extern in te zetten opleidingen, wordt jaarlijks opgesteld 
in samenwerking met HR en de leidinggevenden. Vanuit de inzetbaarheidsmatrix wordt 
geïnventariseerd welke functiegerichte opleidingen ingezet moeten worden. Daarnaast 
bespreken de leidinggevenden met hun werknemers of er nog andere opleidingen ingezet 
kunnen worden. Ten slotte heeft HR in samenwerking met de leidinggevenden gekeken hoe 
goed functionerende werknemers met potentieel verder begeleid kunnen worden om nog 
beter te worden met de daarbij behorende begeleiding/opleiding. 
 
Niet alleen wordt er gekeken naar functiegerichte opleidingen en vakgerichte 
herhalingstrainingen, maar ook is er aandacht voor vitaliteit, cultuur en persoonlijke groei. Dit 
zorgt ervoor dat onze medewerkers niet alleen inzetbaar zijn voor de functies binnen CurTec, 
maar ook dat ze breed inzetbaar blijven voor de arbeidsmarkt buiten CurTec. 
 
Door de corona maatregelen, konden praktijkopleidingen twee jaar lang geen doorgang 
vinden of werden ze omgezet naar online varianten. In 2022 konden gelukkig de meeste van 
deze opleidingen weer fysiek plaatsvinden, wat toch de voorkeur was van de meeste van onze 
medewerkers.  
 
Ook is het in 2022 voor een stagiaire mogelijk geweest om stage te lopen op de afdeling 
Maintenance.  
 
Daarnaast is er in 2022 extra focus geweest op het beoordelingsproces en zijn er toolboxen 
en workshops ingezet voor leidinggevenden. Omdat we het opleiden en ontwikkelen van onze 
medewerkers erg belangrijk vinden, zullen we hier in 2023 ook weer extra aandacht aan 
besteden. 
 
In totaal is er in 2022 aan opleidingen een bedrag van € 68.000,- uitgegeven. 
  



26 
 

INTERVIEW 

Sahra Tunc 

 
Binnen CurTec hebben we medewerkers met verschillende nationaliteiten. Voor veel van 
hen is Nederlands niet de moedertaal. Omdat we hen graag de kans willen geven om de 
Nederlandse taal (beter) te leren, hebben we een inhouse taaltraining georganiseerd: 
Nederlands voor anderstaligen. Deze training duurt in totaal 60 uur en wordt gegeven door 
Team Dutch. Verschillende collega’s hebben in 2022 succesvol deelgenomen aan de cursus, 
waaronder Sahra Tunc. Zij vertelt hier graag over. 
 
Ik ben Sahra, ik ben 47 jaar en woon in Tilburg samen met mijn man en twee kinderen van 24 
en 16 jaar oud. Ik kom uit Turkije, maar woon nu bijna 25 jaar in Nederland. In mijn vrije tijd 
vind ik het leuk om te wandelen en fietsen met mijn dochter. 
 
Ik werk sinds bijna vijf jaar bij CurTec. Voordat ik hier kwam, heb ik bij verschillende bedrijven 
gewerkt, zoals bij Bakkersland, waar ik koekjes en broodjes inpakte, bij Ad van Geloven en bij 
een kaarsenbedrijf. Ik ben hier uiteindelijk terecht gekomen door een oud-collega. De eerste 
drie jaar werkte ik via JobInvest en sinds twee jaar heb ik een vast contract. Ik werk in ploeg 
B, bij Marco. Ik ben begonnen in de assemblage en ben toen doorgegroeid naar hulpuitrijder. 
Ik vind de ploeg waarin ik werk erg leuk. Ik heb gezellige collega’s die erg behulpzaam zijn. 
Ook het werken in de ploegen vind ik fijn. 
 
Toen ik in Nederland kwam heb ik een Nederlandse cursus gevolgd voor de 
inburgeringscursus, maar dat was voor mijn gevoel niet genoeg. In 2022 heb ik vanuit CurTec 
een cursus Nederlands gedaan. Deze duurde ruim een half jaar. Elke week kwam er dan een 
leraar naar CurTec (Helmy) en kregen we in een groepje van 6/7 personen les. Dit duurde van 
15.00 uur tot 17.15 uur. Ik vond dit heel erg leuk. Tijdens de lessen kwam van alles aan bod, 
zoals spreken, luisteren en schrijven. We kregen ook elke week opdrachten mee naar huis, 
zoals een quiz, zodat we het thema waar we mee bezig waren geweest thuis konden herhalen. 
 
Ik vond de opleiding leuk, omdat het erg gezellig was. Vaak gingen we ook een spel doen, een 
puzzel maken of een Quiz doen in Kahoot, dit vond ik erg leuk. Ik vond eigenlijk alles leuk aan 
de opleiding. Soms begreep ik dingen niet, omdat anderen uit mijn groep verder waren, maar 
mijn docent hielp me dan altijd verder. 
 
In de toekomst zou ik nog wel een vervolgopleiding Nederlands willen volgen. Ook zou ik nog 
willen doorgroeien tot uitrijder. Ik heb al mijn heftruckcertificaat. Eerst vond ik dit wel 
spannend, omdat ik bang was dat het moeilijk zou zijn, maar dit viel gelukkig heel erg mee.  
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ZIEKTEVERZUIM 

Ashley van Wijnen 

 

Cijfers 

In het vorige jaarverslag berichtte onze verzuimconsulent van Perspectief een daling van de 
verzuimcijfers naar 4,4%. Helaas is in 2022 het verzuimpercentage weer iets gestegen, naar 
5,4%. Het landelijk gemiddelde van vergelijkbare bedrijven zit op 6,5% in 2022. Wel is de 
meldingsfrequentie verder opgelopen, van 1,2% naar 1,6%. Dit is ook een stuk hoger dan het 
landelijk gemiddelde, welke op 1% uitkomt.  

 

Toekomst 

In 2023 gaan we meer sturen om het frequent verzuim terug te dringen naar onder de 1%. 
Onze verzuimconsulent van Perspectief, Carolien Geerts, zegt hierover het volgende: ‘’Als je 
het verzuimpercentage vergelijkt met het landelijk gemiddelde, dan doen jullie het erg goed. 
Zoals besproken valt er wel zeker winst te behalen door strakker te zitten op het frequent 
verzuim en het voeren van gesprekken met de medewerkers, maar hier werken we dan ook 
aan.’’ 
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CORONA 

Claudia de Keijzer-Mous 

 
Het jaar 2022 zijn we gestart met een harde lockdown waar heel Nederland mee te maken 
kreeg. Dit betekende voor de kantoormedewerkers vanaf december 2021 wederom een 
aanscherping op het thuiswerken. Aan eenieder werd het dringende verzoek gedaan om 
zich preventief te testen met een zelftest, als men toch om dringende redenen naar kantoor 
kwam. Ook de basisregels die golden zijn in die periode regelmatig onder de aandacht 
gebracht. Bezoekers werden begin 2022 niet op onze locatie ontvangen, tenzij het bezoek 
echt noodzakelijk en vooraf goedgekeurd was. 
 
De Omikron variant die eind december 2021 de kop opstak bleek gelukkig minder ziekmakend 
dan verwacht, maar was helaas wel besmettelijker dan de vorige (delta) variant. We hebben 
dan ook veel aandacht besteed aan handhaving van de anderhalve meterregel en het dragen 
van een mondkapje bij verplaatsing binnen de organisatie.  
 
Eind januari wijzigde de quarantaine regels vanuit de overheid mede door de booster 
vaccinatie die beschikbaar kwam. Dit zorgde ervoor dat niet iedereen met een besmette 
huisgenoot meer thuis hoefde te blijven. Wij hebben onze medewerkers gevraagd om zich uit 
voorzorg nog steeds 2 keer per week thuis preventief te testen om besmettingen richting 
collega’s zo laag mogelijk te houden. Hiervoor hebben wij zelftesten beschikbaar gesteld voor 
alle medewerkers.  
 
In februari werd het advies om zoveel mogelijk thuis te werken gewijzigd in: “werk maximaal 
de helft van de werktijd op kantoor”. Binnen CurTec was inmiddels een door de OR 
goedgekeurde thuiswerkregeling opgesteld. Dit betekende dat kantoormedewerkers vanaf 
maart 2022 in de gelegenheid gesteld werden om hybride te blijven werken, conform de 
richtlijnen van deze thuiswerkregeling.  
 
Het isolatieadvies werd in deze maand ook ingekort van 10 naar 5 dagen. Dit zorgde voor 
verlichting binnen de productieafdelingen, omdat medewerkers niet onnodig lang meer thuis 
hoefde te blijven. Ook de anderhalve meter maatregel was in februari niet meer noodzakelijk, 
net als het dragen van een mondkapje. We hebben onze collega’s gevraagd om zich uit 
voorzorg nog wel 2 keer per week thuis preventief te blijven testen. 
 
Ondanks dat in maart de coronabesmettingen weer opliepen is door de overheid besloten 
om de coronamaatregelen verder te versoepelen. Het thuiswerkadvies is in die maand 
volledig komen te vervallen. Door de inmiddels positieve ervaringen met thuiswerken en het 
nieuwe thuiswerkbeleid is het hybride werken, voor medewerkers waarvan de aanwezigheid 
op de werkplek geen randvoorwaarde is om de werkzaamheden te kunnen uitvoeren, verder 
ingebed in de organisatie. De leidinggevenden van CurTec hebben samen met hun 
medewerkers waar dit beleid op van toepassing is, afspraken gemaakt over (vaste) 
thuiswerkdagen en een vaste terugkomdag op kantoor.  
 
In het najaar stak corona opnieuw de kop op in Nederland. Gelukkig heeft deze opleving 
minimale impact gehad op de gezondheid van onze medewerkers en de bedrijfsvoering van 
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CurTec, op helaas een enkeling na die er echt goed ziek van geweest zijn. Maar gelukkig zijn 
grote besmettingshaarden ook in 2022 de organisatie bespaard gebleven. De medewerkers 
zijn net als in 2020 en 2021 gedurende het jaar regelmatig via schriftelijke corona updates 
vanuit de afdeling HR geïnformeerd over de binnen CurTec geldende corona maatregelen.  
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DUURZAAMHEID (MVO) 

Marcel van Rooijen 

 
Aan het begin van 2022 is er een nieuw team opgestart: het green team - een multidisciplinair 
team waarin alle afdelingen van CurTec gerepresenteerd zijn. Green Team leden zijn 
intrinsiek gemotiveerd m.b.t. duurzaamheid en zijn in de basis groendenkend. Green Team 
leden zijn vaak betrokken bij projecten op CurTec’s duurzaamheidsroadmap. 
 
Het hele jaar is er hard gewerkt aan projecten die bijdragen aan onze 3 duurzaamheidspijlers. 
 
Klimaat - de uitstoot in onze waardeketen terugbrengen tot nul. Om de uitstoot in onze 
waardeketen terug te brengen naar net-zero, moeten we eerst en vooral weten wat onze 
huidige uitstoot is. Dit heeft CurTec in 2022 in kaart gebracht in samenwerking met Pré 
Sustainability. Nu kennen we onze bedrijfsuitstoot alsook de ecologische voetafdruk van 
onze producten. Bovendien weten we nu ook waar de meeste uitstoot vandaan komt en 
kunnen we de juiste projecten opstarten om onze uitstoot terug te brengen. 
 
Gezondheid en Welzijn - een positieve impact hebben op de gezondheid, veiligheid en het 
welzijn van onze mensen. Om onze mensen een mooie, groene plek te geven waar men 
tijdens de pauze kan ontspannen en bewegen, heeft CurTec een tuin aangelegd op haar 
terrein. Verder is het Vital C project opnieuw opgestart: een groep collega’s heeft een 
kalender voor 2023 opgesteld met activiteiten die gezondheid en welzijn van CurTec 
medewerkers ondersteunt. 
 
Circulariteit en Partnerships- samen met onze partners werken aan de transitie naar een 
circulaire verpakkingsindustrie. We hebben met succes CurTec producten van recycled 
materiaal geproduceerd en gelanceerd. We zijn het jaar geëindigd met onze eerste order 
voor CurTec recycled producten.  

 

Op naar een duurzaam 2023! 
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SPONSORING 

Stephanie Villhaber 

 

In het kader van MVO stelt CurTec jaarlijks €10.000,- beschikbaar voor maatschappelijke 
sponsoring. Medewerkers mogen goede doelen voordragen en een speciale commissie 
bepaalt, met input van de medewerkers, welke projecten over sponsorgeld mogen 
beschikken. 
 
De sponsorcommissie heeft de selectie beoordeeld en de doelen bepaald waarop de 
collega’s konden stemmen. Gezien het beperkt aantal aanmeldingen heeft de commissie 
besloten het beschikbare sponsorbedrag evenredig onder de doelen te verdelen. 
 
Stichting Open Door – € 2.500 
Piet van Helvoirt: “OpenDoor is een (t)huis voor kinderen en (jong-)volwassenen met een 
verstandelijke of meervoudige beperking. Bij OpenDoor kunnen zij wonen, logeren en op een 
gezellige, zinvolle manier de dag doorbrengen. Zij geloven niet in dikke boekwerken met 
regels, zij geloven in menselijke zorg. Op basis van kleinschaligheid, met een gepassioneerde 
en professionele ondersteuning." 
 
Stichting ALS – € 2.500 
Jos Denissen: "De oplossing van ALS ligt als een puzzel op tafel. Er is veel  DNA beschikbaar 
van ALS-, PSMA- en PLS-patiënten maar om dat te onderzoeken is veel geld nodig. Daarom 
wordt er gevraagd om een stukje van de oplossing te kopen. Zodat ze uiteindelijk met zijn 
allen de gehele puzzel kunnen leggen: dan is er een oplossing gevonden!" 
 

Scouting Erasmus Oosterhout – € 2.500 
Twan Laurijssen-Mouw: "Scouting laat kinderen op een actieve en sociale manier hun vrije 
tijd in de natuur besteden. Scouting Erasmus staat altijd klaar voor veel kinderen. Ze hebben 
een leuk en actief team van begeleiders. Helaas hebben ze nog steeds te weinig financiële 
middelen.  
 

Stichting Los Cachorro – € 2.500 
Paul van Berkel: "Stichting Los Cachorros zet zich in voor kinderen van 8 tot 18 jaar in Peru. 
Vaak zwerven zij op straat vanwege armoede, geweld en misbruik thuis. Stichting Los 
Cachorros begeleidt deze kinderen van de straat terug naar familie of naar een toekomst op 
eigen benen. Oprichtster Alanya Santa Cruz is geboren in Ayacoucho Peru maar opgegroeid 
in Goirle bij haar adoptieouders. 
 

Ook dit jaar hebben veel mensen het financieel zwaar, waardoor ze zich genoodzaakt zien bij 
de Voedselbank aan te kloppen. Daarom heeft de directie van CurTec ook dit jaar weer 
besloten een extra donatie te doen aan de Voedselbank Rijen van €5000,-. 
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VGWM 

Roy Kuipers 

 
CurTec heeft een VGWM beleid opgesteld om de veiligheid, gezondheid en welzijn van haar 
medewerkers te waarborgen. Ook willen we met dit beleid er voor zorgen dat er aandacht is 
en blijft voor de bescherming van het milieu en de voedselveiligheid van onze producten. 
Naast het voldoen aan de wettelijke regels, richten we ons vooral op preventieve 
maatregelen om de (voedsel)veiligheid, gezondheid, welzijn en milieu te beschermen. 
 
In de praktijk betekent dit onder andere dat we er strikt op toezien dat iedereen zich aan de 
veiligheidsregels houdt, want de belangrijkste regel binnen CurTec is:  

 
 
De basis van het VGM beleid is vooral gericht op het voorkomen van ongewenste situaties 
op VGWM gebied. Om hier op alle niveaus aandacht aan te geven zijn er ook in 2022 weer 
beleidsvergaderingen gevoerd, inspectierondes en layered audits gelopen waarin opvolging 
wordt gegeven aan de implementatie van structurele verbeteringen op het gebied van 
(voedsel)veiligheid.  
 
Ongevallen met verzuim 
Ons streven is nul ongevallen met verzuim. Helaas hebben we dit in 2022 niet bereikt doordat 
we zowel in februari als in november 2022 een ongeval hebben gehad. 
 
In februari heeft er zich een ernstig ongeval plaatsgevonden waarbij een medewerker tijdens 
het wisselen van een robotdeel met zijn vinger beklemd kwam te zitten. Het ongeval heeft 
niet tot verzuim geleid, maar vanwege blijvend letsel is dit wel direct gemeld aan de 
Arbeidsinspectie. Na uitvoering onderzoek door de Arbeidsinspectie en uitleg van CurTec 
met betrekking tot ons veiligheidsmanagementsysteem en de direct genomen correctieve 
en preventieve maatregelen, heeft CurTec geen boete opgelegd gekregen. Om tot de kern 
van dit ongeval te komen, hebben we een gestructureerde Root Cause Analysis uitgevoerd 
met alle betrokkenen en de vastgestelde verbeteracties uitgevoerd. Dit om een vergelijkbaar 
ongeval in de toekomst te voorkomen. 
 
In november was er een tweede ongeval met verzuim doordat een medewerker zijn hoofd 
stootte tegen de binnenkant van de heftruck. Dit ongeval werd veroorzaakt door een 
samenloop van omstandigheden waarbij de medewerker remde omdat hij werd gebeld en 
gelijktijdig door een gat in de vloer reed waardoor hij omhoog uit zijn stoel kwam tegen het 
dak van de heftruck. Als preventieve maatregel is de heftruck aangepast en repareren we de 
oneffenheden in de vloer als die gemeld worden. 
 
SOS meldingen 
In het voorkomen van ongevallen is het melden van onveilige situaties, of onveilig handelen 
van medewerkers cruciaal. Hiermee kunnen we namelijk preventieve acties inzetten, die 
voorkomen dat de situatie in de toekomst zou kunnen leiden tot een ongeval. Omdat we 
vanuit deze benadering weten dat er veel onveilige situaties zijn (“ijsbergmodel”), stimuleren 

We doen het veilig, of we doen het niet! 
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we het melden hiervan. In 2022 heeft dit geleid tot 130 meldingen. Dit is net onder ons 
gestelde doel van 144 meldingen per jaar. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Programma verhogen veiligheidsbewustzijn 
In 2021 is het Veiligheidsprogramma “Samen Bewust Ongevalsvrij” opgestart om van niveau 
3 naar niveau 4 te gaan op de veiligheidsladder en in 2022 is dit verder opgevolgd.  
 
Nadat afgezwakte Covid maatregelen ervoor zorgde dat er weer fysieke team meetings 
konden plaatsvinden, is het veiligheidsprogramma opnieuw opgestart begin 2022. Hierbij 
werd de start van iedere module voorafgegaan door een gezamenlijke bijeenkomst van de 
leidinggevenden om de aankomende module door te spreken en op één lijn te komen met 
betrekking tot het doel en de uitleg. Vervolgens zijn alle onderstaande modules in 2022 
behandeld : 
 
Module 1: Belang van veiligheid; Samen ongevalsvrij 
Module 2: Leren van wat goed gaat, ontwikkel 
vakmanschap 
Module 3: Mensen maken fouten (uitleg Life Saving 
Rules) 
Module 4:  Vergissingen en overtredingen 
Module 5:  Aanspreken 
Module 6: Grondigheid versus efficiëntie 
 
Door dit programma is CurTec weer een stukje hoger 
op de veiligheidsladder geklommen, maar we zijn ons 
ervan bewust dat we niveau 4 nog niet helemaal 
hebben bereikt en zullen in 2023 vooral focussen op  
module 3 door de Life Saving Rules verder te 
specificeren en uit te dragen. 
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ONDERNEMERSRAAD 

Marc Martens 

 
2022 was een turbulent jaar. De oorlog in de Oekraïne zorgde voor extreme inflatie en liet 
de kosten van energie, grondstoffen en tal van andere producten tot ongeziene hoogten 
stijgen. Ondanks die uitdagingen was er bij CurTec genoeg zelfvertrouwen om de 
groeiplannen door te zetten. De bouw van een nieuwe productiefaciliteit in de VS ging door 
volgens plan. 
 
De gestegen kosten van levensonderhoud zorgde bij alle medewerkers voor kopzorgen. De 
Bestuurder heeft dat tijdig onderkend en financiële steun geboden wat door de organisatie 
zeer positief werd ontvangen. 
 
In 2022 zijn er ook tussentijdse verkiezingen gehouden met als doel een aantal vacante zetels 
te vullen en dat is gelukt. Marjolein, Abdi en Imad zijn verkozen en zetelen tot aan de 
volgende algemene verkiezingen in 2024. Het is fijn om weer met een complete raad te 
kunnen functioneren. 
 
Instemming 
De OR heeft ingestemd met de voorgestelde reorganisatie van R&D en Proces Engineering. 
We wensen alle betrokken medewerkers veel succes in de nieuwe set-up! 
 
Overleg 
Net als in voorgaande jaren heeft de OR regelmatig overleg gevoerd met de Bestuurder. 
Vaste onderdelen tijdens het overleg zijn bedrijfsvoering en -resultaten, kwaliteit, veiligheid, 
duurzaamheid en cultuur. Daarnaast worden actuele thema’s zoals pensioenregeling, CAO 
en wetswijzigingen en de gevolgen ervan voor CurTec besproken en zaken die door de 
achterban gedurende het jaar onder de aandacht worden gebracht. 
 
De OR voert vier keer per jaar overleg met de Bestuurder en heeft een aantal weken 
voorafgaand aan het overleg telkens agendavergadering met eigen leden. Verslaglegging van 
overleg en agendavergadering wordt gedeeld via de OR-pagina in Synergy. 
 
VGWM 
De VGWM-commissie heeft afgelopen jaar 3 keer vergaderd over beleidszaken zoals de RI&E 
en de veiligheidsinspectieronde. Tussendoor worden de SOS-meldingen in VGWM-
vergaderingen behandeld. Alle VGWM-documenten zijn in Synergy te vinden onder de tab 
VGWM. 
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SOCIAAL FONDS 

Ashley van Wijnen 

 

Het sociaal fonds is verankerd in ons beleid en ondersteunt werknemers die in geval van 
bijzondere omstandigheden, onvrijwillig, in financiële moeilijkheden raken of geraakt zijn. 
Daarnaast kunnen deelnemers onder bepaalde voorwaarden ook een beroep doen op een 
tegemoetkoming in gemaakte ziektekosten, die niet gedekt worden door de 
ziektekostenverzekering. Ook wordt rekening gehouden met financiële draagkracht. Zo wordt 
door middel van een formule berekend hoe hoog de procentuele vergoeding wordt. 
Deelname aan het fonds is vrijwillig en alle aanvragen worden anoniem behandeld.  

 

Bijzondere aanvragen die niet onder de standaardvergoedingen vallen, worden voorgelegd 
aan een afvaardiging van de OR. Zij beslissen samen met de afdeling HR of de aanvraag wel 
of niet goedgekeurd wordt.  

 

In totaal hebben we dit jaar vijf aanvragen ontvangen. Deze hadden allemaal betrekking op 
het vergoeden van ziektekosten. In vergelijking met 2021 hebben we een flink aantal minder 
verzoeken ontvangen, aangezien er toen 17 aanvragen waren. Daarom willen we graag 
nogmaals dit fonds onder de aandacht brengen, want we willen er zoveel mogelijk zijn voor 
medewerkers die dat steuntje in de rug hard kunnen gebruiken. 

 

Uitgekeerd bedrag in 2021: € 5.205,57 
Uitgekeerd bedrag in 2022: € 788,89 
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JUBILEA & AFSCHEID 

Marleen Raven 
 

CurTec vindt het belangrijk dat haar medewerkers goed in hun vel zitten. Dit wordt onder 
andere vormgegeven door ze op diverse gebieden inspraak te geven, vitaliteit hoog in het 
vaandel te hebben en samen steeds kijken waar we kunnen verbeteren. Dat dit gewaardeerd 
wordt, laten de vele lange dienstverbanden zien. Ook in 2022 mochten we weer twee 
jubilarissen feliciteren. 
 
     25-jarig jubileum 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Köksal Tamer 

Matrijzensteller 
 
     12,5-jarig jubileum 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Inge van der Linden 
Controller 
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PERSONEELSVERENIGING 

Rick Broers 

 

In 2022 hebben we een aantal zeer leuke activiteiten achter de rug en wij als bestuur van de 
Personeelsvereniging kijken er met veel voldoening op terug. 
 
Bootje varen 
Over de Bredase Singles is er heerlijk gevaren en gezellig geborreld. Tijdens de boottocht kon 
men genieten van overheerlijke hapjes en drankjes. Om de dag af te sluiten is er nog gezellig 
gebarbecued.  
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CurTec zomer BBQ 
Na twee jaar afwezigheid kon de jaarlijkse barbecue eindelijk weer plaatsvinden en wat heeft 
iedereen tijdens deze dag genoten. Ondanks de kleine regenbui aan het begin was het een 
enorm geslaagde dag. 
 

 

 

Voltage 
In oktober zijn we gezellig naar de Voltage in Tilburg geweest. Hier had men de keuze om de 
strijd aan te gaan in de CurTec kartcompetitie of kon men kijken wie het beste was tijdens 
het lasergamen. Nadat deze twee competities tot een einde waren hebben gekomen zijn 
tijdens het steengrillen de winnaars bekend gemaakt. Na het diner kon men nog 
bungeesoccer en botsauto-voetbal spelen.  
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Sinterklaas 
Voor de kinderen waren er weer mooie cadeaus van Sinterklaas en er was ook gedacht aan 
de medewerkers! 
 
De agenda voor 2023: 
 
11 maart  Bowlen 
13 mei  Happen & Trappen 
24 juni   Reuselhoeve 
9 september  BBQ 
7 oktober       Dart & spelletjesavond 
November      Sinterklaas (datum volgt nog) 
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CULTUUR 

Sophie Rüpp-Schuttelaar 

 

CurTec probeert al jaren de cultuur vorm te geven door onder andere alle medewerkers op 
diverse gebieden inspraak te geven, vitaliteit hoog in het vaandel te hebben en samen 
steeds te kijken waar zaken verbeterd kunnen worden.  
 
Zo dragen de resultaten en acties van  de  HR-Barometer  bij  aan  een  beter  werkklimaat  
en  zijn  we  aan  het  onderzoeken middels Vital- C en het PMO hoe we vitaliteit het beste 
onder de aandacht kunnen brengen bij zowel productie- als kantoormedewerkers. Want 
hoewel we één organisatie zijn is het een uitdaging om ook één bedrijfscultuur aan alle 
medewerkers te verbinden.  
 
Het jaar 2022 is er weer veel gewerkt aan samenzijn. Vanaf het moment dat de coronaregels 
het toelieten zijn de kansen gepakt. Zo hebben we het dertig jarig jubileum gevierd in de 
Efteling, is er een succesvolle Open Dag geweest en hebben we een geslaagde 
eindejaarsborrel gehad. Ook hebben we verschillende momenten georganiseerd in het kader 
van vitaliteit; een wandeling met audiotour, een fitbooster tijdens werktijd; zowel live als 
online en is er een Vital- C team opgericht.  
 
De Employer Value Proposition heeft ervoor gezorgd dat we onze cultuur met een verhaal 
kunnen onderbouwen en uit kunnen dragen naar nieuwe collega’s. Het viel op dat na 
interviews met verschillende collega’s er al zo’n helder beeld was van de CurTec cultuur. Zo 
vertelden meerdere collega’s afzonderlijk dat het laagdrempelige gevoel met de onderlinge 
collega’s van groot belang is en dat men graag zou zien dat er meer met de interne ideeënbus 
gedaan wordt.  
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INTERVIEW 

Imad Damrane 

 

In een interview over de cultuur vragen we elk jaar aan een collega om een beeld te geven 
van werken bij CurTec. Dit jaar is Imad Damrane degene die ons meeneemt in zijn 
ervaringen. 
 
Imad, getrouwd en gelukkig met twee kinderen van zes en negen jaar, werkt al lange tijd bij 
CurTec. Hij begon als operator, maar ging als snel als matrijzensteller aan de gang. Inmiddels 
werkt hij nu twee jaar op de matrijzenwerkplaats als gereedschapsmaker in opleiding. Naast 
zijn werk verdient hij nog wat bij als stukadoor en tegelzetter om zijn gezin mee te kunnen 
nemen op vakantie.  
 
‘Als toekomstige gereedschapsmaker heb ik mijn collega’s hard nodig. Ik leer van hun ervaring 
en ze helpen me goed met mijn opleiding. Natuurlijk hebben we af en toe meningsverschillen, 
maar over het algemeen hebben we veel plezier en kunnen we goed met elkaar opschieten. 
Al met al kan ik zeggen dat er een gezonde en gezellige werksfeer hangt.’ Tot voor kort was 
hij actief bij zowel de Personeelsvereniging, Vital- C als de Ondernemersraad. Inmiddels heeft 
hij de Personeelsvereniging verlaten, om zich meer te focussen op de OR en Vital- C. ‘Ik ben 
daar zeer betrokken bij en hierdoor leer ik veel. Zowel over de organisatie als over de zaken 
waar het binnen deze besturen om gaat.’ 
 
‘Qua werk-privé balans is het weleens zwaar. Twee jonge kinderen, een opleiding en 
nevenactiviteiten -náást mijn fulltime baan. Gelukkig hangt er een fijne werksfeer en vind ik 
het ook echt leuk om hier te mogen werken. Hoewel ik de cultuur niet als één kan omschrijven 
door het verschil tussen productie en kantoor, denk ik dat de sfeer de komende jaren alleen 
maar vooruit gaat. We zijn bewust bezig met het respecteren van elkaar en we ondernemen 
steeds meer samen. Ik kijk uit naar de activiteiten rond Vital- C, de CurTec Day en de andere 
activiteiten die nog zullen komen.’ 
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DANK 
 

Aan deze editie werkten de volgende collega’s mee: 
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